
Det trækker ud med Diget  

Som man måske ved, så godkendte Vejle Byråd den 6. oktober 

2021 tilladelse til etablering af et dige i Høll. Byrådet godkendte 

samtidig udgiftsfordelingen på samme møde. Byrådets 

beslutning er sendt til alle lodsejere og andre interessenter.  I 

henhold til gældende lovgivning kan man indgive klage over 

byrådets beslutning. Klagefristen udløb den 15. november 2021. 

Der indkom klager, som begge går på fordelingen af finansieringen. Da klager har opsættende virkning, 

betyder det, at byggeriet af diget ikke kan igangsættes før klagenævnet har truffet afgørelse.  Klagenævnets 

gennemsnitlige sagsbehandlingstid i 2020 var 6 mdr.   

Vi kan således først forvente en afgørelse herfra omkring 1. maj 2022, 

plus/minus nogle måneder.  Dette betyder, at det stadigt vil være 

sandsynligt at der er et færdigt og funktionsdygtigt dige inden vinteren 

2022/23, under den forudsætning at Klagenævnet stadfæster 

kommunens afgørelse. 

Set i bakspejlet er det ærgerligt, at finansieringsdelen ikke blev klarlagt 

efter 2 høringsrunder. 

 


